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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "Ön szerint nem kellene a TAO-támogatások mértékét 
elsősorban az elvégzett utánpótlás-nevelő munka eredményességéhez kötni?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Luiz Felipe Ventura dos Santos, Bohdan Melnyik, Anton Kravchenko, Cornel Alexandru Ene, 
Rados Protic, Roman Karasiuk, Lucas, Sassá, Stavros Tsoukalas, Gheorghe Grozav és Kovácsréti 
Márk.

Nem, nem a Dinamo Kijev-Dinamo Bukarest vegyesválogatott tagjait soroltam fel, hanem a 2019. 
szeptember 14-én pályára lépő Kisvárda labdarúgó csapatának kezdő tizenegyét. A „rendkívül 
masszív” Mezőkövesd ellen hazai pályán 2-1-re elveszített mérkőzésen a 10 külföldi futballista 
mellett csupán egyetlen magyar játékos kapott helyet. Ám Kovácsréti Márk sem a helyi 
utánpótlásban, hanem fővárosi klubokban nevelkedett.

Pedig a kisvárdai labdarúgók 2015 és 2018 között a társasági adóról és az osztalékadóról szóló 
1996. évi LXXXI. törvény rendelkezései alapján 2,1 milliárd, azaz 2100 millió forint közpénz 
támogatást kaptak versenyeztetésre, képzésre, személyi jellegű ráfordításra, infrastruktúra-
fejlesztésre, valamint utánpótlás-fejlesztésre.

Tisztelt Miniszter Úr!

A magyar embereket most már felháborítja a kialakult helyzet, ezért meg kell Önt kérdeznem arról, 
hogy:

Mégis milyen szakmai munka folyik Kisvárdán, ahol több milliárd forint közpénzből sem sikerült 
megtanítani a magyar gyerekeket focizni?

Ön szerint nem kellene a TAO-támogatások mértékét elsősorban az elvégzett utánpótlás-nevelő 



munka eredményességéhez kötni?

Milyen társadalmi érdek alapján juttat a Fidesz-kormány évek óta milliárdos nagyságrendben 
közpénzt olyan sportszervezeteknek, amelyek a magyar tehetségek helyett a gyenge képességű 
külföldieket részesítik előnyben?

Várom tisztelettel sportszakmai válaszát!
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